
 

 

                                                            Odense d 14.8 
Til gundejerforeningen.  
 
Vi på næsbygårdsvej, ønsker følgende på dagsorden. D.14.9 2021 
 
På grundejerforeningsmøde d 31.3 2008 havde vi beboer, lyd bæltet op mod 
Bogensevej på dagsordenen. 
Her blev der drøftet de store gener vi oplever, hække der ikke får lys, som 
dør,  
ingen lys i haverne. mm.  
 
Vi fik derefter lovning på top beskæring. 
Odense kommune har været ude en gang og tynde i skoven. Der er endnu 
ikke top beskæret . 
Dette er nu 13 år siden, og problemet er ikke blevet mindre. 
 
Vi ønsker svar på følgende: 
 
Hvilken aftale foreligger der mht, top beskæring af lyd bælte op til 
Bogensevej, Med kommunen ?, foreligger der noget på skrift? 
 
Vi var blevet lovet top beskæring med jævne interval. 
 
Vi har brug for grundejerforeningen får Odense kommune til at handle på 
aftalerne, ellers må Grundejerforeningen som ejer, presse Kommunen, eller 
sætte andre til det. 
 
Håber på jeres forståelse. Vi har udvist tålmod nok. 
 
MVH Beboerne på Næsbygårdsvej . 
 
 
Palle Christensen 40310468 /  Tonnie Mørk Hansen 40327579 
 
 


